

ការចុះឈ្មោះនោះនៅថ្ងៃ បោះឆ្នោត



ដើម្បីចុះឈ្មោះនៅកន្លែងបោះឆ្នោតរបស់អ្នកនៅថ្ងៃបោះឆ្នោត សូមនាំយក
ទៅជាមួយនូវឯកសារ ភ័ស្តុតាងអំពីទីកន្លែងស្នាក់នៅដូចមានបង្ហាញជូន
ខាងក្រោម។

- ① ឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណដែលមានឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានបច្ចុប្បន្ន
 - ប័ណ្ណបរិកបរ Minnesota ដែលមានសុពលភាព លិខិតអនុញ្ញាតរៀនបរិកបរ ឬអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណ ឬបង្កាន់ដៃសម្រាប់ឯកសារណាមួយខាងលើ
 - អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណសម្គាល់កុលសម្ព័ន្ធដែលមានឈ្មោះ អាសយដ្ឋាន រូបថត និងហត្ថលេខា

② ឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណមានបិទរូបថតរួមទាំងឯកសារដែលមានឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានបច្ចុប្បន្នរបស់អ្នក

③ អ្នកបោះឆ្នោតដែលបានចុះឈ្មោះដែលអាចបញ្ជាក់អាសយដ្ឋានរបស់អ្នកអ្នកបោះឆ្នោតដែលបានចុះឈ្មោះពីតំបន់បោះឆ្នោតរបស់អ្នកអាចទៅកន្លែង

ឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណមានបិទរូបថតដែលត្រូវបានអនុញ្ញាត
សូមជ្រើសរើសមួយ។ អាចផុតសុពលភាព។

ឯកសារដែលត្រូវបានអនុញ្ញាត
សូមជ្រើសរើសមួយ។ អាចបង្ហាញនៅលើឧបករណ៍អេឡិចត្រូនិក។

ប័ណ្ណបរិកបរ ឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណរបស់រដ្ឋ
ឬលិខិតអនុញ្ញាតរៀនបរិកបរដែលចេញដោយរដ្ឋណាមួយ

វិក្កយបត្រ គណនី ឬហោយការណ៍ចាប់ផ្តើមសេវាដល់ពលកំណត់
ឬនៅក្នុងរយៈពេល 30 ថ្ងៃនៃការបោះឆ្នោតសម្រាប់៖

លិខិតឆ្លងដែនអាយពិក

* ទូរស័ព្ទ ទូរទស្សន៍ ឬអ៊ិនធឺណិត

អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណរដ្ឋ ឬរដ្ឋបាលចូលនិវត្តន៍ អាយពិក

* កាត់សំណល់រឹង ឬព័ន្ធលូ អត្តសិទ្ធិ ហ្វាស៊ីល ឬទឹក

អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណសម្គាល់កុលសម្ព័ន្ធដែលមានឈ្មោះ
ហត្ថលេខា និងរូបថត

* សេវាធនាគារ ឬប័ណ្ណឥណទាន

* ការជួលដុះ ឬបញ្ជាក់

ប័ណ្ណសម្គាល់និស្សិតសិក្សាសិក្សាសាលា

កិច្ចសន្យាជួល ឬកិច្ចព្រមព្រៀងជួលដុះដែលមានសុពលភាព
រហូតដល់ថ្ងៃបោះឆ្នោត

ឬសាលាបច្ចេកទេស Minnesota

ហោយការណ៍តម្កល់សំបុត្របោះឆ្នោត

ប័ណ្ណសម្គាល់សិស្សវិទ្យាល័យ Minnesota

ការិយាល័យលេខាធិការរដ្ឋ Minnesota
mnvotes.gov • 1-877-600-VOTE

ការចុះឈ្មោះនៅថ្ងៃ បោះឆ្នោត



បោះឆ្នោតជាមួយអ្នកដទៃម្តងៗ ឬចុះហត្ថលេខាលើពាក្យសុំបង្គាប់បញ្ជាក់អំពីអាសយដ្ឋានរបស់អ្នក។ នីតិវិធីនេះត្រូវបានហៅថា "ការផ្តល់សក្ខីកម្ម"។ អ្នកបោះឆ្នោតដែលបានចុះឈ្មោះមុនអាចផ្តល់សក្ខីកម្មសម្រាប់អ្នកបោះឆ្នោតរហូតដល់ទៅប្រាំបីនាក់។

④ បំណុលសម្គាល់និស្សិតដែលមានបញ្ញត្តិកម្មវិធីលំនៅដ្ឋាន

សាលា និងសកលវិទ្យាល័យដេញដូរមន្ត្រីបោះឆ្នោតនូវបញ្ញត្តិកម្មវិធីលំនៅដ្ឋាននិស្សិត។ ប្រសិនបើអ្នកមានឈ្មោះនៅក្នុងបញ្ញត្តិ សូមបង្ហាញបំណុលសម្គាល់និស្សិតរបស់អ្នកដើម្បីបំពេញការចុះឈ្មោះរបស់អ្នក។

⑤ ការចុះឈ្មោះមានសុពលភាពនៅក្នុងតំបន់បោះឆ្នោត

ប្រសិនបើអ្នកបានចុះឈ្មោះនៅក្នុងតំបន់បោះឆ្នោត ប៉ុន្តែមិនបានប្តូរឈ្មោះ ឬផ្តល់ទីលំនៅនៅក្នុងតំបន់បោះឆ្នោតថ្មី អ្នកគួរតែប្តូរឈ្មោះបោះឆ្នោតអំពីឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានមុនរបស់អ្នកប៉ុណ្ណោះ។

⑥ លិខិតជូនដំណឹងអំពីការចុះឈ្មោះយឺតយ៉ាវ

ប្រសិនបើអ្នកបានចុះឈ្មោះបោះឆ្នោតនៅក្នុងរយៈពេល 20 ថ្ងៃមុនថ្ងៃបោះឆ្នោត អ្នកអាចទទួលបានលិខិតជូនដំណឹងអំពីការចុះឈ្មោះយឺតនៅក្នុងសំបុត្រ។ សូមនាំយកលិខិតនោះមកជាមួយអ្នក និងប្រើវាជាភស្តុតាងអំពីទីលំនៅរបស់អ្នកដើម្បីចុះឈ្មោះ។

⑦ បុគ្គលិកនៃអគ្គនាយកដ្ឋានសុខាភិបាល

ប្រសិនបើអ្នករស់នៅក្នុងអគ្គនាយកដ្ឋានសុខាភិបាល នោះបុគ្គលិកអាចទៅក្នុងបោះឆ្នោតជាមួយអ្នកដើម្បីបញ្ជាក់អាសយដ្ឋានរបស់អ្នក។ នីតិវិធីនេះត្រូវបានហៅថា "ការផ្តល់សក្ខីកម្ម"។ បុគ្គលិកនៃអគ្គនាយកដ្ឋានសុខាភិបាល អាចផ្តល់សក្ខីកម្មសម្រាប់អ្នកបោះឆ្នោតពេញសិទ្ធិទាំងអស់ដែលរស់នៅក្នុងអគ្គនាយកដ្ឋានសុខាភិបាល។

ការិយាល័យលេខាធិការរដ្ឋ Minnesota
mnvotes.gov • 1-877-600-VOTE